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 Jacek Jaśkowiak 

 Prezydent Miasta Poznania 

 

I N T E R P E L AC J A  

 

w sprawie kursów tramwajów na odcinku Franowo – Śródka podczas remontu na GTR. 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 W związku z planowanym wyłączeniem torowiska na odcinku Kórnicka – os. Lecha od 

dnia 17 października 2022 roku, a tym samym zmianami w przebiegu linii tramwajowych w 

imieniu mieszkańców zwracam się z wnioskiem o zorganizowanie bezpośredniego 

połączenia tramwajowego od pętli Franowo do Zawad. Mieszkańcy, którzy zgłosili mi swoje 

uwagi proponują, aby nie zawieszać linii nr 17, ale zmienić jej przebieg. Mieszkańcy 

proponują, aby linia 17 łączyła bezpośrednio: pętla Franowo, Czecha, Żegrze III-I, Rondo 

Żegrze, Rondo Starołęka, Rondo Rataje, Baraniaka, Rondo Śródka, Zawady. Podczas tego 

remontu mieszkańcy pozbawieni zostali bezpośredniego połączenia tramwajowgo z Rondem 

Śródka. Kilka lat temu, kiedy prowadzone były prace remontowe na GTR taki tramwaj 

łączący Żegrze z Rondem Śródka kursował właśnie przez Rondo Starołęka.  

 W imieniu mieszkańców proszę o rozważenie wprowadzenia takiego bezpośredniego 

połączenia Franowo – Zawady.   

 

 

 Z poważaniem 

 (-) Łukasz Kapustka  
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